
  
  

Protokoll  2023-09-28  
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb    

  

Närvarande styrelsen:  Frånvarande:  

Kjell Carlsson KCA  

Rosémarie Palm RPA  

Tobias Edvardsson TED  

Ulf Westlin UWE 

Elisabeth Troedson ETR 

Kjell Holmgren KHO 

Ingrid Larsson ILA 

 

Göran Eriksson GER 

Zennica Hammar ZHA 

Håkan Svensson HSV 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande KCA hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av mötessekreterare  

RPA valdes till mötessekreterare 

§ 3 Val av justerare  

ILA valdes att justera mötesprotokollet.  

§ 4 Föregående protokoll  

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi  

KHO redovisar ekonomin. Banken noterade att endast Kjell Holmgren har tillgång till klubbens 

bankkonto. Vi beslutade att lägga till Kjell Karlsson som ytterligare firmatecknare. 

§ 6 Lokalfrågor  

Det togs upp att toaletterna måste göras rent lite mer noggrant och oftare. Då det även getts förslag 

att män ska sitta ner och kissa för att slippa stänk, men inte det följs, beslutade klubben att införa 

separat dam och herrtoalett. RPA fixar skyltar. 

Sop och skyffel behöver bytas. UWE fixar nya samt köper en kvast till utetrappan. 

 

§ 7 Verksamhetsfrågor  

- Urban Björklund har gett förslag om att starta upp Bollnäsliga. Han återkommer med tider. 

- DM- lag kommer att gå i Bollnäs till våren.  

- Bridgekurs planeras.  

- Vi planerar att köra en testa på dag. Återkommer med datum. 

 - DM high/low med årsmöte för Gävleborgs BK är 30/9. Fyra medlemmar kommer att delta. En 

fullmakt för röstberättigande skickas med. Vårt förslag är att ZHA representerar Bollnäs BK i 

Gävleborgs BK styrelse kommande verksamhetsår. 

  

 

 

 



 
 

 

§ 8 Kommittéer  

 

1. Utbildningskommittén:  

-  En fortsättningskurs på ca 45 min kommer att köras på måndagar innan ordinarie spel med start 9 

okt kl11. 

-  Bridgekurs nybörjare kommer att startas upp om några veckor. RPA ordnar annons på FB. Klubben 

beslutade att ge RPA ersättning för resa vid kurstillfällena. 

- Ruterutbildning 21/10 i Söderhamn. TED, RPA samt Pernilla A kommer att anmälas till utbildningen 

2. Festkommittén 
- Kommande fest blir troligen julfesten. 

3.Tävlingskommittén  

- Se § 7 Verksamhetsfrågor  

- DM- lag kommer att gå i Bollnäs till våren. 

  

 § 9 Övriga frågor  

1. Väckta av styrelsen:  

- TED gav förslag om att byta budkort samt kortlekar. Alla tyckte förslag var bra och TED ansvarar för 

inköp och byte. Det kommer inte att köpas in ett batteribackup utan vi kommer istället att köpa in 

en bärbar data med inbyggt batteri. 

- 2. Väckta av medlemmar: 

-Inga förslag  

    

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte ca 2 mån 

 § 11 Avslutning  

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat.  

       

Bollnäs 2023-09-28 

 

       

  

  

Rosemarie Palm    Ingrid Larsson 

Sekreterare                                                              Justerare 

                                                                             


